
 

 

 

Извештај и Записник 

Седнице редовне Скупштине Кендо Савеза Србије, 16.02.2020 године, Београд 

 

Редовна Скупштина Кендо савеза Србије 

Датум 16.02.2020 године  

почетак у 14:15h  

 

На почетку седнице Председник КССа је поздравио све учеснике. 

Генерални секретар Иван Јовановић је и обавестио све да ће овој седници  он 

председавати због тачака у дневном реду које су везане за Председника КСС,  

након чега се кренуло на утврђивање кворума рада Скупштине. 

Присутно 12 представника клубова редовних чланова КСС (утвржено на основу 

пуномоћја) и један придружени члан: 

1) Макото КК 

2) Кокоро КК 

3) Катори СК 

4) Мушин КК 

5) Монири КК 

6) Кодокан КК 

7) Краљевски КК 

8) Татсу КК  

9) КК Каишин  

10) КК Београд 

11) КК Гошинкан 

12) КК Муген  

13) КК Химавари  



 

 

 

Костатовано је да је кворум утврђен са дванаест присутних редовних чланова КСС. 

 

Дневни ред: 

Предложен је следећи дневни ред: 

1. Извештај о раду КСС за 2019 и усвајање буџета за 2020  
2. Известај Председника Техничке Комисије Вељка Дјоковића за 2019 годину 

са освртом са ЕКЦ у Београду, ЕИЦ у Атини и Балканског Првенства у 
Турској. 

3. Усвајање такмичарског календара за 2020 
4. План и програм за текућу 2020 годину са освртом на будуће проблеме  
5. Балкан куп у Нишу 14-15 Март 2020 
6. Европско Првенство 2020/Кристиансанд Норвешка 
7. Европско Иаидо Првенство 2020 Београд,Србија,реализација 
8. Категоризација КСС ( известај) 
9. Таксе и котизације за 2020 
10. Неопозива Оставка на место Председника КСС, Николић Душана 
11. Сазивање нове ванредне изборне Скупштине 
12. Разно 

 
Дневни ред је једногласно усвојен. 

 

1. Извештај о раду КСС за 2019 и усвајање буџета за 2020  
Известај Председника Техничке Комисије Вељка Ђоковића за 2019 годину 
са освртом са ЕКЦ у Београду, ЕИЦ у Атини и Балканског Првенства у 
Турској. 

 

Миодраг Димић је дао примедбу  на број такмичара на последњем такмичењу и 

тражио финансијски извештај КССа 

Председник КСС је прочитао фин. извештај, Генерални секретар и Председник 

техничке комисије су  прочитали извештаје о раду КССа. 

Миодраг Димић је рекао да постоји бојкот семинара јапанских сенсеија. На шта је 

Душан Николић одговорио: „Сви семинари су корисни и поздрављам одлазак на 

њих“ 

Душан Николић је представио извештај о финансијама ЕКЦ2019 



 

 

Миодраг Димић је питао где су котизације са полагања. 

Вељко Ђоковић је објаснио да котизације припадају ЕКФу и да је полагање у 

њиховој организацији. 

Владимир Ковчин је дао замерку на пропуст на отварању ЕКЦа 

Гласање по овој тачки дневног реда. 10 за, 2 против 

 

2. Известај Председника Техничке Комисије Вељка Дјоковића за 2019 годину 
са освртом са ЕКЦ у Београду, ЕИЦ у Атини и Балканског Првенства у 
Турској. 
 

Вељко Ђоковић је прочитао извештај и напоменуо да Ана Момчиловић и Жарко 

Ћурчић више нису селектори репрезентација. 

Констатовао да је тех. Комисија спроводила правилнике КССа 

 Гласање по овој тачки дневног реда. 10 за, није гласало 2 

 

3. Усвајање такмичарског календара за 2020 
 

Вељко Ђоковић је прочитао календар за 2020 годину 

Гласање по овој тачки дневног реда. 10 за, није гласало 2 

 

4. План и програм за текућу 2020 годину са освртом на будуће проблеме  
 

Душан Николић је представио план и програм за 2020. годину представио могуће 

проблеме и замолио присутне да клубови уплате део чланарина за 2020 годину за 

плаћање камате министарству.  

Миодраг димић је изјавио да ће КК Београд уплатити редовно чланарину када за то 

дође време. 

Гласање по овој тачки дневног реда. 10 за, уздржан 1, није гласао 1 

 

 



 

 

5. Балкан куп у Нишу 14-15 Март 2020 

 
Жељко Хотић образлаже организацију такмичења и излаже материјалне проблеме 

По овој тачки нема гласања 

6. Европско Првенство 2020/Кристиансанд Норвешка 

Душан Николић је представио проблеме за пријаву екипа на ово престижно 
такмичење тј. Да КСС још није добио буџет и да га неће добити до крајњег рока за 
пријаву такмичара. 

Предлог: слање само Мушке Репрезентације уз рефундирање дела средстава за 
трошкове такмичења од стране КССа. 

Изражено је незадовољство што Јуниорски тим неће добити прилику да одбрани 
злато са ЕКЦ2019. 
 

Гласање по овој тачки дневног реда. 9 за, против 1, уздржан 2 

7. Европско Иаидо Првенство 2020 Београд,Србија,реализација 
 

Вељко Ђоковић је представио организацију ЕИЦ2020 

По овој тачки нема гласања 

8. Категоризација КСС ( извештај) 
 

Душан Николић је прочитао Извештај о категоризацији 

9.Таксе и котизације за 2020 

Предлог: да део такси за полагање се уплати КССу од стране организатора за 
регистрацију звања 

Иван Јовановић је замолио да ово правило почне да се примењује после 
Балканског првенства због помоћи прганизатору овог такмичења. 

Предлог је усвојен једногласно 

 



 

 

10. Неопозива Оставка на место Председника КСС, Николић Душана 

Душан Николић је поднео неопозиву оставку на место председника КССа 

11. Сазивање нове ванредне изборне Скупштине 

Сазвана је ванредна изборна скупштина у Нишу 16.03.2020. г 

Позвани су клубови да дају предлог кандидата за новог Председника КССа 

 
     

Завршена Скупштина у 16:35h 

У Београду, 16.02.2020 године                            Председавајући Скупштине КСС 

                Иван Јовановић, генерални секретар КСС 

 

 


